
Acta publica audiència  
14 maig 2018 
 
Inici sessió:  
19. 12 
 
Imma Ferret: 
Dona la benvinguda, anuncia que es gravarà en àudio i que es penjarà en forma de vídeo i que 
es convoquen dues audiències a l’any. 
Avui és un dia especial perquè el Parlament ha escollit Joaquim Torra com a 131 president de 
la Generalitat de Catalunya. Felicitar‐lo des d’aquesta alcaldia i desitjar‐li molta sort i encerts  
El 2016 es va aprovar el pla d’actuació municipal amb un grau d’acompliment molt alt i altres 
projectes que no hi eren i que ens han atorgat, com ara les portes de la Biblioteca, millores a 
l’escola Dr. Samaranch, Quadra masia... més altres que se sumen al pla d’acció municipal quan 
estem a punt acabar 3r any. 
Atorgat segell Infoparticipa que atorga la UAB. Agraeix tasca servei de comunicació 
Engegats pressupostos participatius. Durant abril i maig explicacions i recollida de propostes. 
La valoració de la comissió politico tècnica a es farà el proper dijous 17 a les 19.30 a la biblio i 
al juny es faran les votacions. 
Abans de donar veu al públic assistent constata que gairebé som els mateixos i esperem que la 
gent s’animi i vingui. 
 
Joan Rubió  
Cedeix la paraula als assistents 
 
Josep Arasa 
Adherir‐nos a la proposta de l’alcaldessa pel goig d’un nou president davant de l’època 
d’opressió que estem vivint, és realment una bona notícia i cedim la paraula als veïns. 
 
Amanda Gallego 
Estem aquí per escoltar les propostes i queixes de la ciutadania. 
Aprofitem per donar a conèixer que estem duent a terme una campanya sobre oci nocturn. 
Demà xerrada per parlar d’oci nocturn. Divendres col∙loqui debat obert a tothom amb comissió 
de festes, comerç del Foix... I dissabte nit bus nocturn amb recorregut per tot el municipi i fins 
a la rambla de Vilafranca anada i tornada a diferents hores. 
 
Oriol Torrents  
Estem aquí per escoltar les propostes del públic. Disculpar la presencia de la regidora Filo 
Martinez perquè no es troba al municipi i no ens pot acompanyar. 
 
Imma Ferret ratifica la disculpa de Filo Martínez i dona veu al públic. 
 
Jordi (veí) 
Es va dir fa pocs dies en una reunió del partit socialista es va dir que s’havia contractat una 
empresa externa per dir quines mancances té l’ajuntament. Em sembla estrany que després de 
30 o 40 anys de govern es contracti una empresa externa per saber què vol la gent. 
 
Imma Ferret explica que era centrat en la gent gran.  
 
Merdes Gimenez (veïna) 



Des del primer any que vaig arribar aquí em vaig torbar amb un problema. He vingut moltes 
vegades i no he trobat solució. 
No trobo normal que l’ajuntament deixi tancar una plaça o un carrer al pas de vianants. Quan 
vaig venir aquí tenia una iaia de 90 anys amb una ambulància que venia sovint. Si algun dels 
dies de festa major s’hagués posat malalta no hagués pogut entrat. Hem fet varies visites  a 
l’ajuntament i no ens han sabut dir res al respecte. 
 
Imma Ferret  
Feu referencia al ball dels socis que es fa des de fa molts anys. És l’únic acte de festa major que 
està tancat als socis i demanen tota la plaça. L’acord és que deixin un pas per a vianants i per a 
l’accés del carrer privat que abans no estava asfaltat i ara ja si. És un acord que hi ha amb 
l’entitat des de fa molts anys. 
 
Merdes Gimenez (veïna) 
Abans no hi havia gent però allà hi ha canalla, famílies, jo he anat a molts llocs i mai mai m’han 
dit que per aquell carrer no passo. Que ho facin al seu local. Jo no hi entraré però que ens 
deixin passar. Al final van deixar un pas de la farola a la paret. Sembla com si realment 
s’enfotin de la gent que vivim allà. Jo no estic en contra de la festa , però si de que facin això. 
 
Imma Ferret. És una cosa puntual d’un cop l’any però s’ha de garantir el pas. Si això no és així 
parlarem amb l’entitat. 
 
Merdes Gimenez (veïna). Sí que és un dia, però si jo demano tallar un carrer no m’ho deixaran 
fer. 
 
Imma Ferret Hi ha veïns que ho han demanat per revetlles però son moments puntuals, però 
de tota manera tornarem a parlar amb el Centre Cultural per si el pas és molt estret. 
 
Joan Jané (veí) 
Diverses senyals d’entrada 
Cartells d’entrada a l’aparcament del mercat 
Posar arbrat a la banda esquera d’entrada als Monjos 
Barri antic falten cartelleres per posar‐hi cartells 
Eix cívic els fanals estan enfocats cap a la carretera. No seria més adient que estiguessin 
enfocats cap a la vorera. A més a la nit els arbres fan ombra als fanals. 
 
Imma Ferret 
Entrada monjos és l’antiga nacional i està cedida i és cert que hi ha senyalització que està vella 
i cal modificar‐la. Mirarem cartell aparcament mercat. 
 
Raimon Gatell. Plaça església, pista s’ha tret perquè està en obres  
 
Joan Jané (veí) A la pista s’ha tret al pública però no s’ha tret la de l’ajuntament 
 
Imma Ferret. Faltaria una al carrer Berenguer, a cal l’antic 
 
Joan Jané (veí) I també a la plaça Vinyes 
 
Imma Ferret. Les cartelleres lliures sempre poden anar‐se ampliant 
 
Joan Jané (veí) Als CDR se’ls ha demanat autorització sobre qualsevol cosa. Es pot demanar de 
veure la instància o la sol∙licitud per la pancarta que hi ha a la plaça de l’església? 



 
Raimon Gatell. La pancarta l’ha posat serveis socials. Igual que quan ve la Banc de Sang que és 
penja pancarta.  
 
Imma Ferret La pancarta crec recordar que es va posar a petició de l’associació d’afectats de 
malalties minoritàries 
 
Joan Jané (veí) 
Es pot consultar instància? 
 
Imma Ferret. Va ser a instància de la regidoria de benestar. 
 
Josep Arasa 
A propòsit de la 340, s’ha fet la cessió? 
 
Imma Ferret 
Ho hauríem de buscar. Ara mateix ho desconec però crec recordar que la cessió, passats deu 
anys, passa automàticament al municipi. 
 
Ara que parleu d’aquets tema, el ferm està molt malmès però s’ha fet arribar una carta  a 
l’ajuntament de Vilafranca tot indicant que el ferm està molt malament i demanat si poden 
arreglar‐lo o demanar‐lo al ministeri donat que hi ha molts veïns i veïnes que hi passen. 
 
Josep Arasa.  
Com que no està cedit ... o no van lligades les coses? 
 
Imma Ferret  
El tram de Mas Pujó està cedit 
El que desconec és si el de Vilafranca i Olèrdola està cedit. 
Pel que fa a l’eix cívic em consta que el tècnic que Diputació ha posat per fer aquets projecte el 
te pràcticament acabat i estem esperant que ens el faci arribar.  
 
Oriol Torrents 
El que hi havia preparat anava en principi per la vorera. I no afectava massa calçada. 
 
Joan Jané (veí) 
Hi ha consens dels tres municipis en aquest projecte? 
 
Imma Ferret 
El consens existeix. L’important és tenir el document que digui per on ha de passar per 
començar a treballar.  
 
Jordi (veí) 
Quantes multes ha posat la Policia Local per embrutar el municipi en els últims 15 dies, des de 
que tenim permís per penjar llaços.  
 
Oriol Torrents 
Ara no t’ho se dir perquè aquest tipus d’accions no generen una multa immediata. S’aixeca una 
acta i es passar per junta de govern que és qui aplica la sanció. Generalment primer es passa 
una carta tenint en compte l’ordenança 
 
Jordi (veí) 



Doncs hauríeu de fer‐ho perquè nosaltres ens comprometem a posar‐los i treure’ls en 15 dies 
però al cap de 2 dies ja no hi són. 
 
Amanda Gallego 
Qui ha d’assumir‐ho?. La persona que els ha posat s’ha compromès a treure’ls però si alguna 
els treu i els llança al riu el que acaba sortint perjudicat és el riu. Probablement no s’ha 
enganxat a ningú però si es trobés a algú fent‐ho, què es faria? Se l’advertiria.? En aquest cas 
no està embrutant el carrer sinó el riu i això és contaminació. 
 
Imma Ferret. El problema és que no s’ha trobat la persona. A mi no em consta a dia d’avui que 
s’hagi trobat. Però aquests són actes incívics que estan regulats per l’ordenança. 
 
Veïna. Quan els vam penjar vam veure que al cap de dues hores ja no hi havia alguns llaços 
però vam anar a la Policia Local i ens van dir que no en trauríem res i que si volíem denunciar 
que anéssim als Mossos d’Esquadra. 
 
Imma Ferret és com quan una persona va sense morrió. 
 
Jordi (veí) Si la Policia Local no ho veu es perquè no ho vol veure. Si ho veig jo i ho veu tothom 
perquè no ho veu la Policia Local. 
 
Imma Ferret  
Quan la policia ho veu fa denuncia. Quan un ciutadà ho veu també pot denunciar. Un altra 
cosa és que es pugui o no fer la denúncia a la Policia Local. Ho estem treballant. 
Si la policia els troba aixeca una acta, els identifica i tramita la denúncia. És un problema 
d’incivisme que realment existeix. 
 
Amanda Gallego. S’ha avisat a tothom per la reunió de dijous? 
 
Oriol Torrents. L’Imma Pulido s’ha compromès a fer‐ho avui mateix. 
  
Imma Ferret. S’enviarà a tothom per dir‐los que dijous hi haurà l’explicació i debat de 
propostes. Fins avui no hem tingut tots els informes tècnics. Avui es passarà els informes a 
tothom. 
 
Ramon (veí) S’ha tornat a fer una instància pel tema sant Antoni 14. 
 
Imma Ferret Ahir va haver una reunió a Cal Rubió i per part d’ells hi ha predisposició a reunir‐
se tots els veïns per dels carrer de sant Antoni als Monjos o Cal Rubió per parlar‐ne però abans 
volia fer la consulta amb secretaria. 
 
Josep Arasa. 
Ja que també fa referència a aquets tema avui mateix hi havia un problema administratiu amb 
Diputació sobre el cobrament d’uns impostos.  
 
Imma Ferret 
Els veïns de Cal Rubió fins i tot feien una proposta de canviar radicalment el nom. 
 
Imma Ferret Gracies per la participació. Sapigueu que ens les plens es dona veu també a la 
ciutadania. Moltes gracies. S’aixeca la sessió. 
 
Finalitza la sessió 20:58 


